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CONCLUSIONS

1. The city in the midst of neoliberalism

1.1 – Analysis confirms that in Europe (from Eastern to Central and in the West, from North to South), neoliberalism is having the same effects on cities and living conditions everywhere. Segregation, gentrification, destruction of common heritage sites and popular quarters, privatization of public land, and economical exploitation of cultural heritage are on the rise daily. The victories of the Welfare State in the city are back in doubt: for example, the right to housing and to free public health and childcare services. The situation of low-income households is getting worse.

1.2 – Work is fragmented, precarious and scarce. Rights won thanks to two centuries’ worth of militating laborers are denied, salaries are going down: laborers in the East and South are being played off against each other while prices are set by the wealthy. Work is becoming more and more of a variable completely subordinate to the production of riches for the richest.

1.3 – For neoliberalism, cities are merchandise; their citizens-users, consumers. Political rights are losing their strength; propaganda from high up has replaced participation. The right to free speech is threatened, as is access to information. The fate of a city is determined by the strength of economical globalization. Urban areas are scattered with implants of global economy: home offices of major companies, hotels, congress centres, international banks; these holdings of the world economy make an autonomous and dominant “city within a city”.

2. A few principles

2.1 An holistic view is essential. Neoliberalism is forcing itself on all of society and the city. The various issues of the urban condition (evictions, segregation, gentrification, privatization, etc.) are different facets of the same strategy. The whole of the city must be involved if it is to escape the fate that neoliberalism seeks to impose upon it.

2.2 – A city is not a consumable good: a city is common property. The city we want takes into consideration the needs and demands of all its citizens, starting with the weakest. We must be able to offer housing at an affordable rent for every income. We must be able to guarantee everyone comfortable access to workplaces and public services. These should be available to every inhabitant, regardless of income, origin, culture, age, social class, religion, or political leanings.

2.3 – The policy of a city is the responsibility of its inhabitants. The city, as we envision it, is a place of true democracy, not only representative but associative. The networks of people and of associations that make up the socio-spatial web of the city must be built around the municipal power. Urban development comes first. It must create the city: a space the citizens can identify with, as well as a sytem of distribution of advantages to those most in need. The residents of disadvantaged neighbourhoods are those who have the most right to the most advanced equipment, the largest public areas, and the greatest effort to improve housing conditions. The city must be conceptualized and thought out with the good of the majority in mind, as opposed to the present urban logic: that by which the city is seized by the wealthiest and most resourceful.

2.4 – In the city, the demands of urban living and work find common ground. The city should be the place where an alternative to neoliberalism can be tested and practiced: an economy which doesn’t waste resources, which can distinguish necessary goods from those imposed by producers, which promotes local produce, which values those applications of work necessary to personal growth, and to increasing the ability to understand, participate, and enjoy.

3. What must be done?

3.1 In all European cities movements are fighting against eviction of inhabitants from their homes and neighborhood against privatization of land and public services and for their further development, as well as against the destruction and commercialization of urban heritage sites. That is the starting point: these organizations should be united and share goals and means, as well as be aware of the difficulty of the issues and links with all facets of the neoliberalstrategy.

3.2 The goal of all concrete actions of our associations is to resist eviction from homes, public spaces, central neighbourhoods, and work, and to win citizens’ rights for all inhabitants.

3.3 However, at the same time, we wish to work to reveal the links between the parts and the whole. Our attention is fixed on the local to the national and the global, from the sectorial to the general. The neoliberal strategy operates on different scales: it is therefore imperative to be able to combat it on all scales.

3.4 To begin with, we plan to (and we invite all others to join in that goal):

- introduce the organizations and networks that share our aims, to each other, to facilitate cooperation and participation between them;

- indicate the resources each can share with the others and make these resources available to all;

- highlight the local or national actions that would be in need of international assistance;

- present different forms of action which could be effective;

- organize pan-European initiatives.

4. How to do it?

4.0 - Three directions can be taken at once: the important thing is to decide who should head each and who should collaborate.

4.1 – Begin an effective effort that can continue indefinitely:

- a permanent forum on the ESF site which will list all available computer resources; a mailing list, to be assembled immediately, will be updated systematically;

- in 6 months, a workshop will take place to evaluate common activities and to decide on a global strategy (conceptualize and create cities as we imagine them).

4.2 – Increase the number of people, associatons, and groups that share our aims. We take it upon ourselves, in that regard, to organize in all European cities where it will prove possible, a week of debates on our themes, in accord and communication with all initatives already started by the IAI, with No Vox International and with HIC. We suggest as well that the 24, 25 or 26 of November be a day of mobilization in every country (these are the days of the informal meeting between the European ministers of housing in Marseilles.

4.4 – Arrange the mention of our themes, analyses, claims, and ventures in the international press and at international events.
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结论
1. 处于新自由主义的城市
1.1  经分析证实新自由主义在欧洲（从东欧到中部和在西部地区，从北到南）各处的城市和生活条件都有相同的影响。隔离，中产阶级化，破坏公共遗迹和平民宿舍，公共土地的私有化以及文化遗产的经济剥削每日正在上升。又返回来怀疑城市之福利国家的胜利了，例如：住房权和免费公共卫生及儿童保育服务。低收入家庭的情况是越来越严重。
1.2  工作是分散的，不稳定和稀缺。权利能获胜是两百年之被剥夺的劳动者所产生的作用，工资在下降，东南方的劳动者被破相互竞争然而价格是由富人们制定的。工作变得越来越像个变量并完全从属于为富人们制造财富。
1.3  对新自由主义来说城市是商品;其市民是用户及消费者。政治权利的势力正在消失;高高在上的宣传取代了参与。发言权受到了威胁，获取信息亦是。城市的命运是由经济全球化的势力去定夺。城市地区分布着全球经济的象征物，例如：大公司，酒店，会议中心，国际银行等的总办公室; 世界经济的这些控股公司创造了自治及强势的“城中城”。
2. 几个原则
2.1  必须有个全面的观点。新自由主义将自己强迫于所有的社会和城市。城市的各种问题（驱逐，隔离，中产阶级，私有化，等）都是相同策略的不同面貌。如果城市想要逃脱新自由主义想要强加于它的命运，那么整个城市必须参与。
2.2  城市并非消费品：城市是个公共财产。我们想要的城市是会考虑到市民的需求和要求，首先从最弱的市民开始。我们必须能够给所有收入阶层提供负担得起的住房租金。我们必须能够保证每个人获得舒适的工作场所和公共服务。应该能够把这些提供给每一位居民，无论于他的收入，出身，文化，年龄，社会阶层，宗教信仰或政治倾向。
2.3城市的政策是其居民的责任。按我们的设想，城市不仅是代表性而是相聯性的真正民主主义。组成城市社会空间网的人民网络和协会网络必须绕着市政权力构成。首先是城市发展。必须建立城市：跟市民一致的空间以及一个能给最贫困的人分配利益的系统。那些居住在恶劣居住区的居民是那些最有权利获得最先进的设备，最大的公共领域以及最大的努力来改善住房条件。必须概念化城市并且以大众利益的思想去好好思考而不是现今的城市逻辑，即是城市是被最富有和最足智多谋的人占领。
2.4在城市里，城市生活和工作都有共同点。城市应该是一个地方能让你测试和实践新自由主义的替代品：一个不浪费资源的经济，能分辨必须品和生产者硬推销的产品，能促进当地生产，能重视个人成长必要的工作应用程序以及能增加理解，参与和享受的能力。
3.  必须做些什么？
3.1在所有欧洲城市里许多运动为被迫驱离住房和居住区的居民抵抗，抵抗地产和公共服务的私有化和进一步的发展以及抵抗城市遗址的破坏和商业化。这就是出发点：这些组织应联合起来共享目标和方法并且要意识到新自由注意策略的各种面貌的问题和联接。
3.2我们协会的具体行动的目标是抗拒被迫驱离住房，公共空间和市中心居住区；抗拒失业；和为所有居民获得公民权。
3.3然而，我们同时想要努力去揭示部分和整体的联系。我们的关注是从当地到国家再到全球，从局部到全部。新自由主义策略在不同的等级运行：因此，必须能够在各等级攻击新自由主义策略。.

3.4 首先，我们在计划（并邀请别人参加这个目标）：
- 给那些跟我们有共同目标的组织和网络互相介绍，促进彼此之间的合作和参与;
- 指出彼此可以分享的资源并将这些资源提供给所有人;
- 显示出需要国际协助的当地或国家行动;
- 呈现出可能有效的不同行动形式;
-  组织泛欧洲倡议。
4. 要如何做呢？
4.0  可以同时在三个方向采取行动：重要的是要决定谁要在每个方向负责行动和合作。
4.1 开始一个有效并可以无限延续的行动：
- 在欧洲社会论坛（ESF）网址常设论坛，将所有可用的计算机资源列出来;将立刻组成邮寄清单并定期更新;
- 在6个月里，将举行讲习班以评估共同的活动和对全球策略作出决定（概念化并创造我们想象中的城市）。
4.2 增加和我们分享共同目标的人数，协会和组织。在这方面，我们在那些证实为可行的欧洲城市里，自己组织一个星期的辩论，辩论我们的主题，跟国际居民联盟（IAI）同国际无声（No Vox International）和国际安居地联盟（HIC）已经共同启动的倡议一致和交流。同时我们建议11月24日， 25日或26日在每个国家作为运动日（这些是欧洲住房部长在马赛非正式会议的日子）。
4.4 整理好我们要对国际新闻界和国际活动提及的主题，分析结果，主张和行动。
马尔默， 2008年9月20日
